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Kérdés

"Miért akarja felszámolni a nevelési tanácsadókat?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Az oktatásügyre vonatkozó 163 pontos cselekvési terv többek között a nevelési tanácsadók
mint önálló intézmények megszüntetését veszi célba .

1 . Kérem, tájékoztasson, hány gyermeket látnak el országosan évente a nevelési tanácsadók .

2. Ön szerint mekkora a költséggel kivitelezhető, hogy a szakértői és rehabilitációs
bizottságok és a gyermekjóléti szolgálatok átvehessék a nevelési tanácsadók feladatait?

3. Ki fogja ellátni a nevelési tanácsadóknak a cselekvési tervben nem említett, a gyerekek
széles körét érintő feladatokat (iskolaérettségi vizsgálat, gyermek pszichoterápia stb .)?

4. Hány fő elbocsátására számít az intézkedéssel?

Tisztelettel várom válaszát .

Dr. Pósán László
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